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országgyíilési képviselő

Írásbeli választ iеénуlá kérdés

Kővér László ,
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnők Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, ;valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XХХУI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kivánok
benyújtani

Dr. Pintér Sándor belűgyminiszterltez

„Biztonságos volt-e sérűlt fűtőelemek kiszállítása? » cimmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

Sajtóinformációk alapján megtörtént а sérült paksi fiítőelemek oroszországi kiszállitása .

Minderrő l а magyar kormány sem а közvéleményt, sem az Országgyílés Nemzetbiztonsági

bizottságát nem tájékoztatta – utolsó érdemi közlendőjük az volt, hogy folyik а transzfer

előkészítése, illetve az alternatív szállítási útvonalak mérlegelése .

А történteket –különösen annak függvényében, hogy а sérült kazettákban lévő használt

üzemanyag különösen veszélyes, az ún . piszkos bombák potenciális alapanyaga, illetve, hagy

Ukrajna keleti részén jelenleg háborús helyzet van — felelőtlenségnek tartjuk.



А további lépések megtételéhez, kérem, szíves tájékoztatását arról, hogy mikor és milyen

útvonalon valósult meg а kiszállítás, továbbá а tranzakcióпаk milуen költségei voltak. 3еlzem,

hogy mivel sajtóinformációk szerint múltbeli eseményr ől van szó, а szállítási útvonalat pedig

nemzetkőzi egyezményben kell rögzíteni, így е kérdések kapcsán nehezen magyarázhatónak

látnám а titkos minősítést.

Kérdezem továbbá, hogy mikor kaptak tájékoztatást az illetékes európai hatóságok а sérült

futóelemek kiszállításáról?

Budapest, 2014. augusztis 15 .

Tisztettel : .

Dr . Szél~3ernadett
LMP
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